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1.  Er wordt in de notitie gesproken over een nieuwe investeringsregeling en een nieuwe 

duurzaamheidsregeling sport en welzijnsaccommodaties. Worden deze regelingen 

onderdeel van het LTA, zo ja wanneer zijn deze regelingen beschikbaar? 

Antwoord  Deze regelingen zijn onderdeel van het LTA. Nadat de beleidskaders LTA zijn 

vastgesteld, kunnen we aan de slag met het nader uitwerken van deze regelingen. 

Vervolgens wordt de raad hiertoe een voorstel gedaan.  

 

2. In de notitie wordt nog steeds gesproken over een mogelijk tekort van 1,7 miljoen euro 

in 2040. Dit bedrag werd al benoemd in de presentatie van februari 2020. Echter in dit 

bedrag waren destijds ook de tekorten van de kerktorens, gemeentewerven en 

gemeentehuis in verwerkt. Ook zitten in dit tekort van 1,7 miljoen nog de 

oorspronkelijke investeringen van zwembad de Zeehoek en nieuwbouw dorpshuis 

Abbekerk. Is het mogelijk om deze prognose aan te passen met de huidige gegevens? 

 

Antwoord Voor de beantwoording van deze vraag verwijzen wij u graag naar de bespreeknotitie 

LTA juni 2021. Hierin is een update en uitleg gegeven van de financiële analyse van het 

LTA. Hieronder volgt de uitleg zoals opgenomen in deze notitie: 

“Tijdens een themabijeenkomst in februari 2020 is op hoofdlijnen aangegeven wat de 

financiële impact is van het op lange termijn in stand houden van deze accommodaties 

en het vastgoed voor de gemeentebegroting. We spraken toen over een ingeschat 

jaarlijks tekort oplopend tot minimaal € 2 miljoen in 2040. Op basis van voortschrijdend 

inzicht stelden wij het beeld verder bij. Omdat nu de focus ligt op maatschappelijke 

voorzieningen zijn de gemeentelijke huisvesting, de kerktorens en de 

brandweerkazernes verwijderd uit de raming van februari 2020. De 

buitensportaccommodaties zijn toegevoegd. Deze waren in februari 2020 wel benoemd 

maar nog niet doorgerekend. We hebben nu een gerichtere raming gemaakt. In de 

nieuwe raming is te zien dat vanaf 2024 een tekort ontstaat van € 350.000,-. Het tekort 

loopt gestaag op tot € 1,7 miljoen in 2040.” 



 

 

 

Zodra de definitieve beleidsnotitie LTA aan de raad wordt voorgelegd, is hierin, waar 

mogelijk, de actuele financiële situatie verwerkt.   

 

3. Bij kader 5 “ Behoefte en capaciteit in balans” wordt verwezen naar landelijke 

koepelorganisaties, zij hebben capaciteitsnormen opgesteld. Zijn deze inzichtelijk? 

Antwoord Ja, dit zijn openbare gegevens die op te vragen zijn. Het gaat hierbij om verschillende 

koepelorganisaties zoals VNG, VSG, NOC*NSF, de BSNC en de KNVB.  

 

 

 


